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46 Rutin vid anställning 

SD lyfter ett viktigt ärende för tryggheten hos våra vårdtagare i Trelleborgs kommun och det är på 

många sätt lovvärt. Dock blir hanteringen av frågan märklig.  

Socialdemokraterna kan tycka att det är rimligt att man begär utdrag ur belastningsregistret vid alla 

former av tjänster som hanterar service till medborgare. Det oavsett om det handlar om äldre eller 

yngre medborgare. Huruvida detta skulle vara en lösning till eventuell brottslig verksamhet eller inte 

låter vi vara osagt. Var frågan om detta däremot skall behandlas bör däremot ingå i utredningen. 

Vad avser det register som SD önskar av brottslig verksamhet som har förekommit inom 

socialförvaltningen bör detta vara en fråga för polisiära myndigheter och inte socialförvaltningen att 

hantera. Har ett brott begåtts så kommer det också att finnas registrerat inom rättsväsendet, där den 

typen av register också skall hanteras. 

Mot bakgrund av detta kan Socialdemokraterna inte ställa sig bakom det förslag till beslut som 

Socialnämndens presidium föreslår, men vi ser inga hinder mot att låta socialförvaltningen utreda 

frågan och komma tillbaka med ett förslag på vad som är rimligt och lagligt att genomföra. 

Socialdemokratiska gruppen i socialnämnden 


